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Aanleiding 

Op 16 november 2022 hebben het college en de gemeenteraad van Vattenfall een brief ontvangen met de titel 

“Evaluatie Uitnodigingskader Lokale duurzame energieopwekking”. In de brief verzocht Vattenfall antwoord te 

ontvangen op twee vragen: In de brief verzocht Vattenfall de gemeente: 

 

1. Te verduidelijken waarom het principeverzoek voor zonnepark De Heuven wordt 

afgewezen, terwijl het plan naar de mening van Vattenfall goed aansluit bij het uitnodigingskader; 

2. Duidelijkheid te verschaffen over de mogelijkheid voor het verder ontwikkelen van het 

project De Heuven. 

 

In de commissie FL van 10 mei heeft de heer Dieker van de DePB vragen gesteld over het feit of de betreffende brief 

van Vattenfall beantwoord is. In deze memo leest u het antwoord. 

 

Antwoord 

De brief van 16 november van Vattenfall aan het college en de gemeenteraad kwam op het moment dat er ambtelijk 

al contact was het Vattenfall over het plan voor een zonneveld De Heuven. De brief en het ambtelijk contact hebben 

elkaar gekruist.  In de brief van Vattenfall en ook in het mailverkeer van Vattenfall naar de ambtenaren staan zaken 

die naar onze mening niet correct zijn. Vattenfall interpreteert het beleid en het standpunt van de gemeente anders 

dan dat de gemeente ermee heeft bedoeld. Vanaf 8 november 2022 is er contact geweest met Vattenfall, per mail 

en per telefoon. Hierin is meerdere keren het standpunt van de gemeente toegelicht. Op 9 december heeft er een 

teamsvergadering plaatsgevonden waarin de onduidelijkheden uiteindelijk zijn opgelost. 

 

Inhoudelijke strekking van het antwoord aan Vattenfall 

Afwijzing (vraag 1) 

Het zonnepark de Heuven is in de beoordeling door het college in de tweede tranche als derde geëindigd en heeft 

van het college een afwijzing gehad. De gemeenteraad heeft het besluit van het college in eerste instantie 

gepauzeerd. Op 24 november 2022 bij de behandeling van de “Evaluatie van het Uitnodigingskader lokale ruimtelijke 

energieopwekking” heeft de gemeenteraad alle gepauzeerde plannen afgewezen. De gemeenteraad volgt daarmee 

het eerdere genomen besluit van het college. Voor Vattenfall betekende dit dat de afwijzing van het principeverzoek 

voor het zonneveld De Heuven definitief is. In een gesprek zijn de redenen meerdere keren toegelicht. 
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Aan: Gemeenteraad 
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Kenmerk: 600874 

Onderwerp: Beantwoording brief van Vattenfall over zonneveld De Heuven 
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Mogelijke doorstart (vraag 2)? 

In de raad van 24 november 2022 heeft de gemeenteraad besloten dat er een mogelijkheid is om nieuwe initiatieven 

voor duurzame energieopwekking als maatwerk in behandeling te nemen totdat er nieuw beleid voor zonnevelden is 

vastgesteld. Het kan hierbij ook gaan om eerder ingediende initiatieven die een doorstart willen maken. De manier 

van handelen is toegelicht in beslispunt 3.2 van het raadsvoorstel behorend bij de evaluatie van de 

uitnodigingskader lokale duurzame energieopwekking (zie kader hieronder). 

 

In een teams-vergadering op 9 december met Vattenfall is gesproken over de mogelijkheden voor een 

doorontwikkeling van het plan De Heuven. De conclusie na het gesprek is dat de doorontwikkeling van het plan de 

Heuven te weinig perspectief biedt om voor een maatwerkoplossing in aanmerking te komen. Afgesproken is dat 

Vattenfall wacht op het nieuwe beleid voor zonnevelden. Het nieuwe beleid voor zonnevelden, het afwegingskader 

zonnevelden, is op dit moment in voorbereiding. 

 

 
 


